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INTERPELACJA

Dot: budowy odwodnienla na ul. św. Brata AIberta wrazz infrastrukturą drogową w dzietnlcy

Północ.

W imieniu mieszkańców dzie|nicy Północ, a W szczególności mieszkańców u|. św Brata A|berta
w petni popieram pismo Rady Dzie|nicy Północ w sprawie wyjaśnień jakie powinno udzie|ić
zainteresowanym MZDiT dot. koncepcji budowy odwodnienia Wraz z infrastrukturą ul. św Brata
Alberta.

Wręczenie Radzie Dzie|nicy ,,suchego,, projektu i odmowa spotkania z radąw żaden sposób
nie ułatwia podjęcia przez mieszkańców właściwej decyzji, która jest ponoć Wymagana do wszczęcia
postępowania. |nformaoje jakie uzyskałam w kwestii odwodnienia mogq mieć zwiqzek z dużq
inwestycjq prowadzoną w tym zakresie w Kiedrzynie więc wspó|ne spotkanie Rady Dzie|nicy Północ,
radnych i przedstawicie|a MZDIT, który wyjaśni szczegóĘ uważam za niezbędne.
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